



# Rice Mill

## Small Scale Rice Mill & Crusher Combine.

### 1. 6N80—9FZ21 筛架式碾米粉碎组合机（可配自动切换装置）

### 1. 6N80-9FZ21 Rice Mill & Crusher Combine (or choosing automatic exchanging form)

#### 主要设备参数

序号	项目	单位	规格	
			6N80 碾米机	9FZ21 粉碎机
1	主轴转数	r/min	1400-1800	4800-5200
2	配套动力	kw	1.5-2.2	1.5-2.2
3	生产率	kg/h	180	130
4	外形尺寸	mm	1130×1100×310	组合机整机尺寸
5	整机质量	kg	53	



#### Machine description and technical specification

NO.	Item	Measurement	Specification	
			6N80(milling machine)	9FZ21(crushing machine)
1	Shaft rotate speed	r/min	1400-1800	4800-5200
2	Power consumption	kw	1.5-2.2	1.5-2.2
3	Capacity	kg/h	180	130
4	Dimension	mm	1130×1100×310	
5	weight	kg	53	

使用用途：主要用于稻谷加工、玉米粉碎。

Address: Room 11-718,2nd Building, Platinum Mansion,No.27 Qinglong Street, Qingyang Area, Chengdu, Sichuan Province, R.P. China

Tel: 0086-28-86283912 Fax: 0086-28-86289173

Site: [www.scuic.com](http://www.scuic.com) E-mail: [sales@scuic.com](mailto:sales@scuic.com)



**Application:**

Mainly it is used for rice milling and crushing of corn and grain

**主要特点：**该机属家用微型组合机，体积小、重量轻、操作简便、效率高、耗电低、制作精良。凡在山区有二相电源的地方都可使用，很受农户欢迎。

**Features:**

It is mini type of combination machine for family using, small size, light weight, simple operation, low power consumption. whoever there is a double-phase power electricity in the mountainous areas where the machine can be used and it is favourite for farmers.

**2、6N100-9FZ23 筛架式碾米粉碎组合机（可配自动切换装置）。**

**2. 6N100-9FZ23 Rice Mill & Crusher Combine (or choosing automatic exchanging form)**

主要技术参数

序号	项目	单位	规格	
			6N100 碾米机	9FZ23 粉碎机
1	主轴转数	r/min	1400-1800	4800-5200
2	配套动力	kw	2.2	2.2
3	生产率	kg/h	200	150
4	外形尺寸	mm	1130×1150×350	组合机整机尺寸
5	整机质量	kg	63	





Si Chuan United Industrial Co., Ltd

### Machine description and technical specification

NO.	Item	Measurement	Specification	
			6N90(milling machine)	9FQ20(crushing machine)
1	Shaft rotate speed	r/min	1400-1800	4800-5200
2	Power consumption	kw	2.2	2.2
3	Capacity	kg/h	200	150
4	Dimension	mm	1130×1150×350	
5	Weight	kg	63	

**使用用途：**主要用于稻谷加工、玉米粉碎。

**Application:**

Mainly it is used for milling and crushing of corn and grain.

**主要特点：**该机属家用微型组合机，体积小、重量轻、操作简便、效率高、耗电低、制作精良。凡在山区有二相电源的地方都可使用，很受农户欢迎。

**Features:**

It is mini type of combination machine for family using which are small size , light weight, simple operation and lower power consumption whoever there is a double-phase power electricity in the mountainous areas where the machine can be used, and it is favourite for farmers

### 3、6N90-9FQ20 碾米粉碎组合机

#### 3. 6 N90-9FQ20 Rice Mill & Crusher Combine

##### 主要技术参数

序号	项目	单位	规格	
			6N90 碾米机	9FQ20 粉碎机
1	主轴转数	r/min	1400-1800	4800-5200
2	配套动力	kw	2.2	2.2
3	生产率	kg/h	190	140
4	外形尺寸	mm	1130×1100×290	组合机整机尺寸
5	整机质量	kg	57	



Address: Room 11-718,2nd Building, Platinum Mansion,No.27 Qinglong Street, Qingyang Area, Chengdu, Sichuan Province, R.P. China

Tel: 0086-28-86283912 Fax: 0086-28-86289173

Site: [www.scuic.com](http://www.scuic.com) E-mail: [sales@scuic.com](mailto:sales@scuic.com)



### Machine description and technical specification

NO.	Item	Measurement	Specification	
			6N90(milling machine)	9FQ20(crushing machine)
1	Shaft rotate speed	r/min	1400-1800	4800-5200
2	Power consumption	kw	2.2	2.2
3	Capacity	kg/h	190	140
4	Dimension	mm	1130×1100×290	According to combination machine
5	Weight	kg	57	

使用用途：用于碾米、粉碎及各类秸秆饲料加工。

Application:

Mainly it is used for milling and crushing of kinds of straws and operation of forage.

主要特点：该机粉机主要采用锤片磨料，它可以加工各种杂草及青饲料。

Features:

The machine use abradant of hammer piece which is operated in kinds of weed and green forage.

## 4、9FQ28 型平衡式锤片饲料粉碎机

### 4.9 FQ28 Balance Form-Hammer Piece Crushing Machine.

#### 主要技术参数

序号	项目	单位	规格
			9FQ28
1	主轴转数	r/min	4800



Address: Room 11-718,2nd Building, Platinum Mansion,No.27 Qinglong Street, Qingyang Area, Chengdu, Sichuan Province, R.P. China

Tel: 0086-28-86283912 Fax: 0086-28-86289173

Site: [www.scuic.com](http://www.scuic.com) E-mail: [sales@scuic.com](mailto:sales@scuic.com)



Si Chuan United Industrial Co., Ltd

2	配套动力	kw	2.2
3	生产率	kg/h	250
4	外形尺寸	mm	1000×800×500
5	整机质量	kg	42

**Machine description and technical specification**

NO.	Item	Measurement	Specification
			9FQ28
1	Shaft rotate speed	r/min	4800
2	Power consumption	kw	2.2
3	Capacity	kg/h	250
4	Dimension	mm	1000×800×500
5	Weight	kg	42

**使用用途:** 主要用于饲料加工的各类颗粒物和各类饲料用秸秆。

**Application:**

Mainly it is used for crushing and milling of kinds of forage and straw.

**主要特点:** 该机采用全钢板制作，整机性能好，材质韧性强，不易损坏，锤片采用加厚型锤片，全部电炉淬火，整机结构采用内吸风式，采用空气对流原理，机体内不藏料，一般粉机采用外吸风，而且机体是铸件，易损坏，风叶制作特别精良，属目前我国先进粉碎机系列，该机属我厂专利产品，专利号：201020146167.6

**Features:**

This machine adopts full steel plate made, quality performance, strong toughness material and hard to breakage. the hammer piece is used for thick type of hammer piece. and fully electrical furnace quenching. The machine adopts inside suction which is according to principle of cross-ventilation meanwhile the base of inside never left material, High quality fun motor and the series of machine is advanced in china and patent belong to us, patent NO.201020146167.6. However, the general machine adopts outside suction and but body of machine is used for casting material, which is easy to breakage.



## 5、9FQ22 多功能锤片式粉碎机

### 5.9FQ22 multi-functional hammer piece crushing machine

#### 主要技术参数

序号	项目	单位	规格
			9FQ28
1	主轴转数	r/min	4800-5200
2	配套动力	kw	2.2
3	生产率	kg/h	200-300
4	外形尺寸	mm	1200×800×510
5	整机质量	kg	50



内置脱粒装置

#### Machine description and technical specification

NO.	Item	Measurement	Specification
			9FQ28
1	Shaft rotate speed	r/min	4800-5200
2	Power consumption	kw	2.2
3	Capacity	kg/h	200-300
4	Dimension	mm	1200×800×510
5	Weight	kg	50

使用用途：主要用于颗粒粉碎饲料加工、玉米脱粒，属多功能饲

Address: Room 11-718,2nd Building, Platinum Mansion,No.27 Qinglong Street, Qingyang Area, Chengdu, Sichuan Province, R.P. China

Tel: 0086-28-86283912 Fax: 0086-28-86289173

Site: [www.scuic.com](http://www.scuic.com) E-mail: [sales@scuic.com](mailto:sales@scuic.com)



Si Chuan United Industrial Co., Ltd

---

料粉碎机一机多用。

**Application:**

Mainly it is used for crushing of forage, threshing of corn and so on. It is multi-application machine.

**主要特点:** 该机采用全钢板制作, 整机性能好, 韧性强不易损坏, 风叶安装在机体内, 内设有通风孔, 在加工时, 机体内不藏料, 采用了空气对流原理制作, 目前市场属我厂独家销售, 很受农户欢迎, 该机属我厂专利产品, 专利号: 201020146262.6, 该机耗电低、产量高、体积小、操作简便, 是属理想的加工机械。

**Features:**

This machine adopts full steel plate made, quality performance, strong toughness material and hard to breakage meanwhile The fun motors is made in inside of machine with a air hole. Which is according to principle of cross-ventilation and never left material in inside of machine. The machine is patent product, patent No.201020146262.6 The machine have some advantages of low power consumption, high productivity, small size and simple operation to be suitable for customers. Presently products selling in market by us only.